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Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Hans, Marita, Miti, Linda och Åke. Stefan deltog från punkt 
86.

84. Ordförande öppnade mötet.

85. Föregående protokoll gicks igenom. Byalaget har bytt bank till Westra Wermlands 
Sparbank, Årjäng. Grannsamverkan rullar på. Lades till handlingarna.

86. Kassarapporten visar att vi har 53 454 kr i kassan. Vi har en del medel på konto hos 
SBAB som ger 3 % i ränta. Handkassan är f.n. rätt stor så vi bör handla kontant vid 
inköp. Harefjordens FVOF har inte skickat några pengar än, det saknas styrelsebeslut i 
föreningen. Kenneth kontaktar ordförande Anders Gunnarsson. 

87. Bygdebladet. Tidningen är skickad för tryck och kommer förhoppningsvis i veckan. 
Emma Blad, nyinflyttad i Sandbol, Sörgården, har meddelat att hon är villig att skriva 
i tidningen. 8-9 prenumeranter har försvunnit.

88. Bygdebladet organisation. Det är tungrott med få engagerade i tidningen. Kenneth 
kommer att lämna över listor på prenumeranter och annonsörer inför nästa år till 
Marita. Sven-Erik tar över Stefans kontakter med annonsörer. Backup för Linda 
diskuterades. Hennes dotter, Imme kan göra tidningen, men hon vill ha lite ersättning. 
Det tar ca två dagar att göra en tidning. Linda efterfrågar någon mer som är intresserad 
av att lära sig programmet. Även Stefan behöver någon som kan hantera hans 
arbetsuppgifter. Våra önskemål om hjälp läggs ut på Facebook och INSTA gram. 
Sven-Erik har byalagets kamera. Vi behöver ha en öppen dialog med varandra när det 
blir tungt med arbetet.

89. Ansvarsområden/ aktiviteter. Grillplatsen är välskött. Kila-ön har inte besökts på 
länge. När någon känner sig hågad görs ett upprop i gruppen för att få med någon mer.

90. Ny kassör. Kenneth kommer att sluta i byalaget vid nästa årsmöte. Finns det någon i 
vår omgivning som är villig att ta på sig uppdraget?
Det finns också en styrelsemedlem som aldrig är närvarande. Det vore positivt för vår 
styrelse om vi kunde adjungera någon i hans ställe.
 



91. Båthus. En del markarbeten har utförts, en del plåt- och träarbeten återstår. Kodlås 
inköps. Ett skåp till flytvästarna efterlyses.

92. Nästa möte: tis 10/10, mån 13/11 och mån 11/12.

93. Övriga frågor:
 
A. Det är dags för samverkansmöte med övriga föreningar. Stefan tar ansvar för detta.

B. Kyrkans utrymme i tidningen diskuterades. Mycket av innehållet i detta nummer 
har beröring till kyrkan. Påpekades att vi är politiskt och religiöst obundna.
 
C. Tryck på tröjor. Miti har tagit fram ett förslag på tryck. Antogs med ett mindre 
tillägg. Priset på tröjorna är i spannet 30 – 80 kronor styck beroende på kvalité. Vi 
bestämde oss för det dyraste alternativet.
 
D. Det är LEADER-möte i Nysäter den 27/9. Information om hur man söker bidrag. 
Se tidigare utskick. Marita, Stefan och Sven-Erik åker.
 
E. Kila byalag har ombetts arrangera kommunbyalagsträff den 7/11. Beslutades att 
vara i Norra Eds bygdegård. Smörgås, kaka, kaffe och te står på menyn och mötet 
pågår 1830 -2100.
Kommunen ersätter oss för samtliga utlägg.

F. Vi var med och arrangerade en berättarkväll med Ernst Askmar i huvudrollen. Han 
berättade om kommunpolitik under 1940-, 50- och 60-talen i Kila och Gillberga. 
Kvällen var förlagd till Norra Eds bygdegård och vi stod för serveringen. Ca 65 
personer var närvarande och det blev en trevlig kväll.

94. Mötet avslutades.

 

Åke Broström

sekreterare


